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Ερώτηση

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Μάκη Βορίδη

Θέμα: «Μεγάλες καθυστερήσεις στις αποζημιώσεις για ζημιές από χαλαζόπτωση στις καλλιέργειες της

Αιτωλοακαρνανίας»

Κύριε Υπουργέ,

Τον Οκτώβριο 2019 σημειώθηκε σφοδρή χαλαζόπτωση σε περιοχές της Αιτωλοακαρνανίας με αποτέλεσμα

να υπάρξουν εκτεταμένες ζημίες σε καλλιέργειες και ιδίως σε ελαιόδεντρα.

Ήδη από τον Νοέμβριο του 2019 πραγματοποιήθηκαν αυτοψίες από υπαλλήλους του ΕΛΓΑ προκειμένου

να καταγραφούν οι ζημιές.

Σήμερα ωστόσο,  έξι  και  πλέον μήνες μετά,  τα αποτελέσματα των ελέγχων δεν έχουν ανακοινωθεί  και

συνακόλουθα  οι  αποζημιώσεις  στους  πληγέντες  δεν  έχουν  καταβληθεί,  οδηγώντας  τους  αγρότες  της

Αιτωλοακαρνανίας σε απόγνωση. Θα πρέπει μάλιστα να σημειωθεί ότι τις τελευταίες ημέρες σημειώθηκαν

ακραία καιρικά φαινόμενα καθώς και κατά τόπους χαλαζόπτωση που έπληξε και πάλι τις καλλιέργειες.

Όπως δε, έχω επανειλημμένως τονίσει με ερωτήσεις μου, οι υπηρεσίες του ΕΛΓΑ στην Αιτωλοακαρνανία

είναι  υποστελεχωμένες,  με  αποτέλεσμα  να  καθυστερούν  οι  έλεγχοι  των  ζημιών  καθώς  και  οι

αποζημιώσεις, ωστόσο το Υπουργείο, ενώ καλώς γνωρίζει την κατάσταση αυτή, δεν έχει αναλάβει καμία

πρωτοβουλία για  την  επίλυση  αυτού  του  χρόνιου  προβλήματος  και  τη  βελτίωση  της  λειτουργίας  των

Υπηρεσιών.

Κατόπιν των παραπάνω, ερωτάσθε κύριοι Υπουργοί:

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι εκτιμήσεις των ζημιών στις καλλιέργειες της Αιτωλοακαρνανίας από

την χαλαζόπτωση του Οκτωβρίου 2019;

2. Πότε θα καταβληθούν οι αποζημιώσεις στους πληγέντες αγρότες;

3. Σκοπεύει το Υπουργείο να αντιμετωπίσει το χρόνιο πρόβλημα της υποστελέχωσης των υπηρεσιών
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του ΕΛΓΑ και αν ναι με ποιες συγκεκριμένες ενέργειες και σε ποιο χρονοδιάγραμμα; 

Ο Ερωτών Βουλευτής

Δημήτρης Κωνσταντόπουλος
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